
國立清華大學 113 暑 (2025 Summer) 特殊選課申請表 
Special request for summer course selection 

 

學號 Student ID                           姓名 Name                    

電話 Mobile                              系(班) Major                  

科號 Course No.                          

課名 Course Title                                         

任課教師 Course Instructor                                

 

無法自行上網點選原因 Reason why you can't select the course online 

□因 113 下同名課程成績尚未公布，導致無法選課 

Reason 1: Waiting for grade notification for the same course you registered for 

in the previous semester. 

□因 114 上已預選同名課程，導致無法選課 

Reason 2: Already registered for the same course in the coming semester. 

 

________________________ 
學生簽名 Student’s signature 

 

若因原因 1，請暫緩繳費，待暑修繳費截止日期前，若老師仍未提交成績，再行繳納費用；若因原因 2，

則在暑修成績通過後，務必於 114 學年上學期加退選截止前，退選相同名稱之課程。 

For Reason 1: Please postpone your payment and wait until the final due date. For Reason 2: If you 

pass the summer course and earn the credit, please make sure you drop the duplicate course during 

the add/drop period of the Fall 2025 semester. 

課務組收件後會協助於暑修系統選課，再由申請同學自行列印繳費單 

After receiving the document, the Curriculum Office will process your course registration 
in the summer session system. Students will then need to print their payment slips 
themselves. 


